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Translate into Russian
1. John built a modern house with garage and a large garden.
2. There is a saying in English: “It takes a heap of living to make a house a home.
3. I never really feel at home at Mark’s house – it’s so formal and filled with antiques that I’m always afraid of breaking something.
Translate into English
1. Желая примирения, Иванов протянул руку своему бывшему сопернику.
Джим не смотрел, куда бежит, споткнулся и повредил большой  палец на левой ноге.
2. Больная старушка опиралась на руку медсестры.
3. Ты не понимаешь, с кем имеешь дело, - она пальцем не шевельнет, чтобы тебе помочь.
Translate into Russian.
1. Tom is a great asset to the basketball team because he’s got such long arms.
2. The child clutched the candy tightly in his hand, afraid that his mother would take it away from him.
3. Did you notice the pianist’s long and slender fingers?
4. By the fourth week of ballet class Mary had learned to dance on toe.
Translate into English
1. От всей души ему сочувствую.
2. От души желаю Вам удачи!
3. Он ничего мне не говорит, но в душе чувствую, что он затаил на меня злобу.
4. Такая счастливая пара. Вчера они справили 25 юбилей своей свадьбы – все эти годы они живут душа в душу.

  


